
Raadscommissie van 16 januari 2012 
Agendapunt 1: Fase 1 project De Trefkoele 
 
Aan de raadsleden van de gemeente Dalfsen. 
 
De Stichting Sportraad Dalfsen heeft kennis genomen van de plannen tot vernieuwbouw van de 
Trefkoele. 
 
De Sportraad is verheugd dat er na overleg met de gebruikersraad van de Trefkoele er nu een 
voorstel ligt, waarbij zowel hal 1 als hal 2 zullen voldoen aan de normen zoals deze gesteld zijn 
door NOC*NSF. Als Sportraad hechten wij veel waarde aan deze normen. 
 
In de voorliggende plannen wordt hal 1 vergroot en in vieren deelbaar. Daarnaast wordt er een 
multifunctionele ruimte gerealiseerd die o.a. voor sport en dans kan worden gebruikt. Ten opzichte 
van de huidige situatie ontstaat er meer ruimte voor sportactiviteiten, die echter naar onze 
inschatting vrijwel volledig zal zijn benut als gymzaal Molendijk zal worden afgebroken. Per saldo 
kom je qua beschikbare capaciteit voor sportactiviteiten uit op de huidige situatie. 
Volgens het bestuur van de Trefkoele is er nu geen sprake van een ruimteprobleem. Naar de mening 
van de Sportraad is dat er wel degelijk en blijkt het uit het “Haalbaarheidsonderzoek”. Op blz. 75 
worden de knelpunten duidelijk omschreven. 
Op 10 januari 2011 heeft onze voorzitter over het onderwerp verbouw Trefkoele ingesproken voor 
de raadscommissie en daarbij gewezen op het ruimtegebrek en de consequentie van het mogelijk 
afzien van sportdeelname. De voorgestelde oplossing om uit te wijken naar andere 
sportaccommodaties in de gemeente wordt in de huidige voorstellen niet door het college van B&W 
onderbouwd met informatie van beschikbare capaciteit in andere kernen. Met name voor de 
populaire tijdstippen schatten wij in dat er geen capaciteit over is. Voor de jeugdige sporters vinden 
wij het ongewenst en niet haalbaar om buiten het dorp Dalfsen te gaan sporten. 
Bij de huidige knelpunten moet nog bedacht worden dat er geen rekening is gehouden met de 
positieve invloed van de werkzaamheden van de combinatiefunctionarissen. Naar verwachting zal 
dit leiden tot een verdere toename van kinderen die sport gaan beoefenen, waardoor door de 
verenigingen (nog) een groter beroep op ruimte zal worden gedaan. 
Kortom: de Stichting Sportraad Dalfsen pleit ervoor om gymzaal Molendijk niet af te breken zodat 
het samen met het (toekomstige) Kulturhus De Trefkoele de accommodaties in Dalfsen blijven waar 
binnensporters terecht kunnen. 
 
Wij hopen van harte dat u bij de besluitvorming over de vernieuwbouwplannen van de Trefkoele 
rekening houdt met het vorenstaande. 
 
Namens het bestuur van de Stichting Sportraad Dalfsen, 
 
Gerrit Siffels, voorzitter 
Joop Dijkstra, secretaris 
 
 
Dalfsen, 9 januari 2012. 


